
Protokoll fört vid styrelsemöte för U-schack den 18 augusti 2002. 
 
Närvarande: 
Gert Åkerman Roger Andersson Daniel Löfberg 
Jakob Fjellander Urban Lundbäck Anders Eriksson 
Åke Lindén  Per Hedlund 
 
§1 Mötets öppnande 
 Gert öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 
§2 Val av sekreterare 
 Per valdes till sekreterare 
 
§3 Föredragningslistan 
 Föredragningslistan godkändes 
 
§4 Föregående protokoll 
 Föregående protokoll godkändes 
 
§5 Ekonomisk redogörelse 
 U-Schack har fortfarande inte fått någon utbetalning från SSF för ungdomsledarkurser 

under verksamhetsåret 2001-2002. Åke har i början av augusti skickat ännu en 
påminnelse (den 4:e i ordningen) till Mats Eriksson, SSF:s UK. Om vi ej fått svar eller 
pengar den 15:e september skriver Gert ett brev till Mats Eriksson med kopia till Ingvar 
Carlsson, SSF:s ordförande. 

 
 Styrelsen beslutade att utnyttja teckningsrätten för 100 Eriksson-aktier. 
 
 Ekonomin är acceptabel. 
 
§6 Materialutskick 
 Följande material ska med i nästa utskick: 

- Inbjudan till Virsbodraget (Roger ordnar) 
- Arosträffen (Anders ordnar) 
- Individuella Skol-DM (Anders ordnar) 
- Blixt och dunder (Rasmus ordnar) 
- Höstlovsläger (Per ordnar) 
- Detta protokoll (Per ordnar) 

 
 Styrelsen beslutade att kommande utskick (ej i augusti) ska i möjligaste mån ske via  

e-post. Daniel tar hand om informationsblad till klubbarna och gör sedan en e-postlista. 
Minst en papperskopia kommer även i fortsättningen att skickas till klubbarna. 

 
§7 U-Schacks målprogram 
 Roger och Gert hade inte färdigställt målprogrammet. Skjuts upp till nästa möte. 
 
§8 Länslaget 
 Platsen som ledare för länslaget är fortfarande vakant. 
 
 



§9 Tävlingskommittén 
 Reglerna för GP:tävlingen är ej färdiga ännu. 
 
§10 Schackfyrankommittén 
 Ingen representant närvarade. 
 
§11 Utbildningskommittén 
 Inget speciellt. 
 
§12 Övriga frågor 

Roger reste frågan om U-Schack ska betala för ledamöter som åker på 
Utvecklingskonferensen den 7-8/9 och Schacklektioner den 14/9. Styrelsen beslutade att 
för de från styrelsen som vill åka på Utvecklingskonferensen står U-Schack för 
kostnaden och för Schacklektioner så kan det vara aktuellt endast för UK. 

 
§13 Mötets avslutande 

Gert avslutade mötet och tackade för deltagandet. Nästa möte är den 15:e december 
17.00, samfällighetslokalen. 

 
 
Gert Åkerman  Per Hedlund 
  
 
Ordförande   Sekreterare   


